
Osadní výbor v Hněvkovicích 

Zápis ze zasedání osadního výboru  

konaného dne 9.9.2020 v 19,00 hodin 

Přítomni:  Miloš Němec, , Dana Hozlárová, Radek Romanovský, Zbyněk Loskot, Libor Plíhal, Jan Němec 

Omluven: Luděk Čapek 

U S N E S E N Í 

1) Osadní výbor řešil situaci týkající se hřiště v Hněvkovicích. Na stávajícím fotbalovém hřišti, které 

je ve většinovém soukromém vlastnictví, dochází k tomu, že soukromý vlastník využívá i obecní 

pozemek na kraji fotbalového hřiště – je zde složené dříví, postavené stroje, dochází k ničení 

pozemku – jsou zde jámy apod. Chtěli bychom město poprosit o součinnost – jednak, aby obecní 

pozemek nebyl využíván pro soukromé účely, aby byl uveden do původního stavu a zároveň 

bychom uvítali, kdyby byl obecní pozemek vymezen tak, aby nemohl být využíván soukromým 

vlastníkem přilehlých pozemků. 

2) Dle informací od energetické společnosti má být v nejbližší době započata akce – zabudování 

elektrického vedení do země. Začít se má v části obce u rybníka Havláku. Bylo by možná dobré 

při této příležitosti zvážit řešení veřejného osvětlení v této části Hněvkovic. 

3) Vzhledem k tomu, že v současné době dochází k rušení areálu Pozemních staveb v Humpolci, kde 

má SDH Hněvkovice uskladněn materiál (hadice, překážky, sportovní potřeby,…), potřebovali 

bychom pro obec pořídit plechovou garáž, kterou bychom umístili na hřiště Rafanda a materiál 

by tam mohl být uskladněn. 

4) Měli jsme na tento rok z rozpočtu slíbenou opravu prašného povrchu hřiště Rafanda. Zatím se nic 

neděje. Mohli bychom dostat k tomuto informaci? 

5) Vzhledem k tomu, že dosavadní fotbalové hřiště není již možné využívat, potřebovali bychom na 

hřiště Rafanda zakoupit 2 fotbalové branky – mohly by být menší než standardní fotbalové. 

6) V současné době není zajištěn právní přístup k rybníku Míkáč a dále k lesu a do polí. Žádáme o 

zvážení zřízení věcného břemene přístupu přes přilehlé pozemky v soukromém vlastnictví. 

7) Žádáme o výměnu zrcadla u řadových garáží, stávající zrcadlo je již značně opotřebované a není 

v něm dobře vidět. 

Jednání bylo ukončeno ve 20,45 hodin. 

Zapsala: Ing. Dana Hozlárová, předsedkyně OV 


